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Tinget gjennomføres med fysisk oppmøte  
på Ullevaal i kombinasjon med digital deltagelse ved 
bruk av verktøyene Microsoft Teams og Go Plenum 

Informasjon om NFFs forbundsting finnes på nettsiden 
www.forbundstinget.no
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TINGETS ÅPNING

På vegne av NFF og forbundsstyret ønsket president  
Terje Svendsen velkommen til Forbundstinget. Han ba 
representantene reise seg og i stillhet minnes tillitsvalgte, 
aktive og kollegaer som hadde gått bort siden siste ting. 

Minnebilder med musikk hedret særskilt flg. markante 
personer:
• Kaare Lindboe, FK Vidar, 1939 – 2021 
• Roy Strandbakke, Raufoss IL, 1930 – 2021
• Torkild Brakstad, Molde FK, 1945 – 2021
• Roald Paulsen, SK Brann, 1938 – 2021
• Einar «Bruno» Larsen, Vålerenga Fotball, 1939 – 2021
• Olav Nilsen, Viking FK, 1942 – 2021
• Nils Arne Eggen, Rosenborg BK, 1941 – 2021

Hilsningstaler

Gry Haugsbakken, statssekretær i kultur-  
og likestillingsdepartementet
• Stort å være her, alle har et forhold til fotball.
• Overordnet mål for Regjeringen er at flere får  

være med uavhengig av ressurser.
• 80 % av barn og ungdom er innom idretten.
• Likt mellom jenter og gutter, men ikke blant  

jenter med minoritetsbakgrunn.
• Trygghet og økonomi har betydning.
• Jo flere ekstratilbud som etableres, øker risikoen  

for frafall.
• Satt av 30 millioner til et mangfold og  

inkluderingsprosjekt.
• Regjeringen ønsker å være en medspiller for  

idretten og fotballen.
• Med makt følger ansvar.
• Flott å se hvor rask og tydelig NFF var når  

Russland invaderte Ukraina.
• Viktig å presisere at vi ikke er i konflikt med det  

russiske folk og det kan ikke aksepteres at hets  
el.l. rettes mot dem.

• Lykke til med tinget og takk for meg.

Ole Jørstad, styremedlem i Norges Idrettsforbund
• Har tillit til at det formelle er under kontroll.
• Krigen i Ukraina får konsekvenser for norsk fotball  

og annen idrett.
• Ble stolt da NFF gikk tidlig ut og ba om at UCL finalen 

ikke spilles i Russland.
• NIF fulgte opp og ba om at ingen russiske  

idrettsutøvere får delta internasjonalt.
• Vi tar gjerne signaler fra medlemmene på tinget  

om holdning til dette fremover.
• Imponert over grundigheten i NFF rundt VM i Qatar.
• Debattene må i fremtiden tas i forkant av tildelinger,  

og vi må gå samstemt for å påvirke.
• Imponert over fotballens håndtering av pandemien  

og respekt for at fotballen tidvis var utålmodig.
• Flott at fotballen fronter likebehandling mellom kjønnene.
• Viktig for norsk psykisk helse at norske landslag i fotball 

markerer seg.
• Ønsker damene lykke til i EM til sommeren.
• Lykke til med tingforhandlingene.

Valentina Mercoli, UEFA
• Greetings from president Ceferin.
• Takknemlig for at vi kan møtes igjen.
• NFF er 120 år – gratulerer.
• Norge er en av Europas ledende nasjoner mtp  

fotballaktivitet ift folketall.
• Mange personligheter, kan ikke være en tilfeldighet.
• Norge forstår betydning av samhandling som grunnlag 

for å lykkes.
• Takk til Terje Svendsen for jobben som president,  

og lykke til Lise Klaveness om du blir valgt i morgen  
– historisk som den første kvinnelige president i NFF.

• Vær trygg på at UEFA vil støtte deg og NFF i arbeidet 
fremover.

• UEFA er glade for at EM 2021 gikk bra i en pandemi,  
og ser frem til EM for kvinner i England.

• Lykke til med tinget, takk for meg.

Tonje Sagstuen, Norsk Tipping
• Flott å se at NFF står opp mot krigen i Ukraina.
• Hva er viktig i livet – trygghet, mestring og å bli sett.
• Vi trenger alle å være en del av et fellesskap.
• Pandemien utfordret dette.
• Minner om dette nå fordi fotballen er viktig arena for  

å ivareta disse verdiene.
• Uansett rolle og ambisjon er alle involverte i fotballen 

viktige.
• Disse verdiene forener Norsk Tipping og NFF.
• Derfor er vi tilbake som generalpartner som vil stille krav.
• Gi like muligheter og kjemp mot utenforskap  

– gi drømmen en sjanse.
• Vi kan sammen gjøre en forskjell, men det krever mot, 

vilje og handling.
• Norsk Tipping går mot rekordoverskudd, det vil  

og komme fotballen til gode. 

A: Godkjenne fullmakter
Ved tingets åpning var det registrert 194 godkjente  
fullmakter, 105 fysiske og 89 digitalt.

Fullmaktene enstemmig godkjent.

B:  Valg av dirigent og en redaksjonskomite  
på tre medlemmer for forbundstinget

Som dirigenter ble valgt:  
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Kjartan Berland og Synnøve Tverlid

Som redaksjonskomite ble valgt:
Jon Mørland, Forbundsstyret
Frode Grotmol, Lovkomiteen
Nils Fisketjønn, NFFs administrasjon

C: Valg av to representanter som  
sammen med forbundsstyret godkjenner 
og undertegner forbundstingets protokoll

Til desisorer ble valgt:  
Mette Christiansen, Valdres FK 
Stian Kleppo, Bærum SK

 
D: Godkjenne innkallingen
Innkalling enstemmig godkjent uten merknader.

 
E: Godkjenne sakslisten
Dirigenten opplyste om at det foreligger tilleggsforslag  
til sakslisten slik den er fremstilt i tingheftet.
• Ny orientering om samarbeidsavtaler med  

interesseorganisasjoner, søndag morgen.
• Nytt forslag 11 under pkt. L, om resolusjon  

om situasjonen i Ukraina.

Saksliste, inkludert foreslåtte tillegg, enstemmig godkjent.

F: Godkjennelse av forretningsorden

Forretningsorden, ref. tingheftet, godkjent uten merknader.
 
Dirigenten
• Dirigenten
• Vi skal nå vedta dagsorden, om Sandvik ønsker  

at Qatar VM skal på dagsorden ber jeg om skriftlig 
forslag om dette.

• Tema på er ikke selve saken, men om debatt skal  
på dagsorden.

NFFs President Terje Svendsens tale til tinget 
• Situasjonen i Ukraina henger som en mørk skygge  

over verden.
• Vi fordømmer Russlands invasjon i Ukraina.
• Koronaen har preget fotballen de siste to årene  

– tilnærma unntakstilstand.
• Mange av tiltakene var urimelig for idretten – spesielt 

for breddeidretten for voksne – det var frustrerende.
• Stor bekymring for barn og ungdoms både fysiske  

og psykiske helse.
• Også toppfotballen ble sterkt berørt.
• Takk til spillere, trenere, dommere og ledere for  

tålmodigheten.

• Mange av prosessene som ble vedtatt i strategiplanen 
måtte naturligvis settes delvis på vent under pandemien. 
Men mye er nå i gang igjen.

• Heldigvis ble 2021 bedre enn 2020.
• Vi har mistet rundt 15.000 spillere under pandemien.
• Vårt klare mål er å få alle tilbake.
• FS har også brukt mye tid på VM i Qatar – et svært 

vanskelig spørsmål.
• Prisverdig at klubber og supportere tok initiativ  

til spørsmål.
• NFF har brukt mye ressurser på Qatar-saken.
• Etisk komite ble tillagt en kontrollerende rolle opp  

mot forbundsstyret.
• Godt i gang med en internasjonal strategi.
• Likebehandling er høyt på dagsorden i forbundsstyret.
• En historisk samarbeidsavtale for de neste seks årene 

mellom NFF, NTF og TFK.
• En innsiktsbasert undersøkelse er gjennomført  

høsten 2021.
• Vi får både ris og ros – like muligheter er et tydelig signal.
• Blir oppfattet som kompetente, men også arrogante.
• Regnskapet viser at vi kom ned med beina på jorda.
• Heldig som har myndigheter som støtter opp.
• 25 mill. av oppsparte midler er satt til å stimulere til 

aktivitet – må få alle vi har mistet tilbake.
• Mye å glede oss over landslagene på både dame og 

herrelandslaget.
• Gleder meg til å følge damelandslaget i sommerens EM.
• Viktigheten av at norske klubblag hevder seg interna-

sjonalt kan ikke understrekes godt nok.
• Fotballen har vist at vi er en bærebjelke i samfunnet 

også i vanskelige tider.
• Takker hele fotballfamilien for året vi har lagt bak oss.

Hele talen kan leses her:
https://www.fotball.no/tema/nff-nyheter/2022/presiden-
tens-tingtale/ 

• Ønsker at vi skal diskutere en resolusjon fra tinget der  
vi fordømmer Russlands invasjon av Ukraina.

• NFF donerer 500 000 til Røde Kors sitt arbeid i Ukraina.

G: Forbundsstyrets beretning for tingperioden
Dirigent Synnøve Tverlid
• Gjennomgang årsrapport, område for område.

 - Gratulerer futsallandslaget for seier i Nordic Cup.
 - Gratulerer IL Sandviken Toppfotball og Bodø/Glimt 

FK som seriemestre.
 - Gratulerer Utleira som seriemestre futsal.
 - Gratulerer Vålerenga Kvinner som cupmestre 2021.

 - Minner om at NM herrer 2021 avsluttes i 2022.

1 – Terje Svendsen, president 
• Oppsummering og orientering om forbundets arbeid 

med menneskerettigheter, fra side 196 i årsrapporten. 
https://indd.adobe.com/view/b9eb430b-578b-442b-

https://www.fotball.no/tema/nff-nyheter/2022/presidentens-tingtale/ 
https://www.fotball.no/tema/nff-nyheter/2022/presidentens-tingtale/ 
https://indd.adobe.com/view/b9eb430b-578b-442b-84e8-8ac74f05c50b 
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84e8-8ac74f05c50b 
• Vedtaket på ekstraordinært Forbundsting i fjor  

sa at norsk fotball skulle heve stemmen og ta et  
forsterka samfunnsansvar gjennom 26 tiltak foreslått  
av Qatar-utvalget.

• Målet er at både norsk og internasjonal fotball skal bli 
mer menneskerettighetsorientert og bidra til å styrke 
menneskerettighetene i Qatar.

• Vi er godt i gang med tiltakene som ble vedtatt.
• Etisk komite har egen rapport med klare råd til hvordan 

vi kan forbedre vårt eget arbeid.
• Bekymringsfullt at endringer drar ut i tid.
• Vi er avhengig av andre fotballforbund og myndigheter 

for å få varige endringer.
• FIFA må vise større åpenhet og retablere  

menneskerettighetskomiteen.
• NFF har etablert et varslingssystem for å følge  

opp – har blant annet krevd endring for journalisters 
rettsikkerhet før og under mesterskapet.

• NFFs internasjonale strategi skal gi en tydelig retning.
• Vi erkjenner at vi må ha en større internasjonal  

representasjon for å kunne påvirke i riktig retning.

132 – Eivind Kopland, leder etisk komite
• Vi fikk i oppdrag å kontrollere forbundsstyrets arbeid 

med dette.
• Det ekstraordinære tinget ga forbundsstyret et tydelig 

oppdrag, med tre klare vedtak og 26 like klare tiltak ga 
grunn til å stille høye forventninger og det har vi gjort.

• Våre konklusjoner og sluttrapport finnes i sin helhet 
som vedlegg i årsrapporten, s 206.

• Etisk komite har funnet flere alvorlige og  
grunnleggende svakheter.

• Menneskerettigheter bør veie tyngre og sette andre 
hensyn til side.

• Svakhet i bruk av kilder – er for nær opp til UEFA,  
FIFA og Qatar sine kilder.

• Tydelig skille – fra å stille spørsmål til å kreve svar.
• Styrkene: Mye arbeid lagt ned, sine beste folk  

– læringskurven har vært bratt.
• NFF er blant de som aller tydeligst har lagt press på Qatar.
• En særstilling innen FIFA innen menneskerettigheter  

og etikk.
• Liten forbedring på 11 år – siden Qatar ble tildelt VM.

125 – Ole Christian Sandvik, Oslo Ørn
• Skryt til forbundet for iherdig arbeid med bratt  

læringskurve etter det ekstraordinære tinget.
• Kritikk til forbundet for at man er ukritisk til bruk av kilder.
• Jeg foreslår at etisk komites oppdrag om kontroll av 

arbeidet med menneskerettigheter utvides i ett år til.

1 – Terje Svendsen, president
• Forbundsstyret støtter Sandvik og vil ha protokollert  

at etisk komite skal levere rapport også i 2023.

Vedtak
Beretning enstemmig vedtatt, 158 mot 0 stemmer.

Etisk komites mandat, vedtatt på det ekstraordinære tin-
get i 2021, utvides med ett år og de skal levere rapport til 
forbundstinget 2023 om forbundets arbeid med mennes-
kerettigheter gjennom 2022.

H: Behandle forbundets regnskap  
i revidert stand, styrets økonomiske  
beretning, revisors beretning og  
kontrollutvalgets beretning

9 – Pål Bjerketvedt, generalsekretær
Årsregnskap 2021
• Unntaksår i pandemi.
• Avvik fra budsjett på flere områder, men bunnlinje som 

ønsket og planlagt rundt null.
• Grunnet den ekstraordinære situasjonen samfunnet har 

vært igjennom er budsjett i praksis tilsidesatt  
til fordel for løpende prognose.

• Nøkkelopplysningene om regnskapet ble presentert slik:

Inntekter Kostnader

Administrasjon 9 317 649 133 725 287

Arrangement 2 981 664 27 340 738

Ekstern og Finans 124 644 801 16 157 493

Forbundsstyret 209 382 5 348 287

Kommunikasjon - 2 669 953

Konkurranse 98 094 141 107 239 511

Marked 665 532 969 419 489 918

Aktivitet og utvikling 38 947 460 74 407 691

Landslag og toppfotball 8 114 630 153 210 799

SUM TOTALT 938 842 696 939 589 678

Nøkkeltall:
• Brutto omsetning på nærmere 1,1 milliarder.
• Overskudd i konsernet på 18,1 millioner.
• Heleide datterselskaper med overskudd før skatt  

på 25,7 millioner (36 mnok i 2020).
• Aktivitetsregnskapet i NFF i tilnærmet balanse.
• NFF sentralt har mottatt over 20 millioner i kompensasjon 

gjennom krisepakkene fra myndighetene.
• Fotballkretsene hadde 173 millioner i kostnader,  

inntektene var åtte millioner høyere enn kostnadene.
• 2/3 av NFFs inntekter kommer fra TV-rettigheter  

og samarbeidspartnere.
• Toppklubbutvikling kvinner har vært et satsingsområde  

– 40 millioner i kostnader hvorav 30 millioner er utbetalt 
klubbene i de to øverste divisjonene.

• Nærmere 30 prosent av inntektene til kretsene kommer 
fra NFF – totalt 91 millioner ble overført i 2021.

• NFF disponerer eiendeler for 505 millioner kroner  
– 63 prosent i banken.

https://indd.adobe.com/view/b9eb430b-578b-442b-84e8-8ac74f05c50b 
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• NFF har 170 millioner i egenkapital – egenkapitalandel 
på 34 prosent.

• Ingen langsiktig gjeld.
• Kretsene har i sum 104 millioner i egenkapital  

– egenkapitalandel på 77 prosent.

137 – Janne Dirdal, leder kontrollutvalget
• Idrettstinget i 2019 utvidet oppgavene til kontrollutvalget 

til å omfatte forvaltningskontroll.
• Godt samarbeid med styret og administrasjon.
• Med unntak av ett vesentlig område anses forbundets 

drift og økonomistyring som forsvarlig og innenfor 
lover og regler.

• Unntaket er praksisen rundt fordeling av midlene  
fra medieavtalen.

• Her har ikke tinget en reell innflytelse på hvordan  
de samlede midlene til NFF blir fordelt.

• Prosessen er preget av manglende åpenhet, innsyn  
og mulighet for kontroll.

• Konsekvensen av denne forvaltningspraksisen er at 
tinget ikke får en reell innflytelse på hvordan mer enn 
30 prosent av inntektene blir fordelt mellom topp og 
bredde, menn og kvinner, aktivitet og administrasjon.

• Dagens praksis har flyttet makten fra tinget til styret og 
til NTF og vi har bedt lovkomiteen vurdere lovligheten 
av dette.

• Lovkomiteen vurderer det som lovlig, og vi tar det  
til etterretning.

• Men, at det er lovlig betyr ikke at det er forsvarlig  
og riktig.

• Kontrollutvalget mener dagens forvaltningspraksis ikke 
innfrir lovnaden om nådeløs åpenhet, og vi tror en del 
uheldige episoder som har skadet fotballens omdømme 
og tillit kunne vært unngått med større åpenhet, innsyn 
og mulighet for kontroll.

• Saken har etiske og verdimessige aspekter som ikke 
ligger under vårt ansvar og vi har derfor informert etisk 
komite om saken.

• Det tillegger vårt mandat å kontrollere om forbundets 
forvaltning er forsvarlig og vi vurderer det slik at akkurat 
på dette området er forvaltningen ikke forsvarlig.

Kjartan Kvamme, revisor
• Redegjorde for revisjonens arbeid.
• Ga ros til NFF og økonomiavdelingen for godt arbeid  

i en vanskelig periode.
• Henviser til detaljer i beretningen fra side 176,  

og anbefaler at regnskapet godkjennes.

101 – Bjarte E Grostøl, IL Ros
• Ber om en kommentar fra Presidenten på  

kontrollutvalgets krasse kritikk.

1 – Terje Svendsen, president
• Vi har hatt dialog med utvalget om dette, og har derfor 

satt dette på agendaen senere på tinget.
• Vi tar bemerkningene på ytterste alvor og kommer  

derfor med en fyllestgjørende orientering i egen sak.

Forslag til vedtak:
• Forbundstinget vedtar aktivitetsregnskap 2021 for  

Norges Fotballforbund. Aktivitetsresultatet viser  
et underskudd på 746.982 kroner.

• Aktivitetsregnskapet er belastet med totalt  
2,2 millioner av planlagt bruk av egenkapital,  
hvilket betyr at aktivitetsresultatet etter disponering 
mot egenkapital med bruk av ekstern pålagte og  
selvpålagte restriksjonen i 2021 er 1,5 millioner kroner.

• Etter disponering av egenkapital med restriksjoner styrkes 
den frie egenkapitalen til NFF med 1.483.475 kroner.

Vedtak:
Forslag vedtatt med 165 mot 2 stemmer.

I: Beretninger og avsluttede regnskaper for 
fond som hører under forbundet 
Ikke relevant og derfor ikke omtalt.
 

J: Forslag om anvendelse av eventuelt 
overskudd

Tillegg/reduksjon av egenkapital

- Egenkapital med lovpålagte restriksjoner

- Egenkapital med ekstremt pålagte restriksjoner 497 111

- Egenkapital med selvpålagte restriksjoner -2 727 569

- Annen egenkapital 1 483 475

Sum endring egenkapital / disponering av  
aktivitetsresultat -746 982

 

Vedtak 
Forslag enstemmig vedtatt, 161 mot 0 stemmer. 

 
K: Forslag om endringer i forbundets lov 
 
Forslag 1: Forbundsstyrets forslag til endring  
av § 6-12, Etisk komité 
Dagens bestemmelse: 
(1) Etisk komité består av leder, nestleder og fire  
medlemmer, som velges av forbundstinget for fire år.

Forslag til ny tekst:
(1) Etisk komité består av leder, nestleder og fire seks  
medlemmer, som velges av forbundstinget for fire år.

Motivering:
Det ekstraordinære forbundstinget i juni 2021 gav sin 
tilslutning til Qatar-utvalgets anbefaling om at etisk komité 
styrkes og får et utvidet mandat, samt at komiteen utvides 
med to nye medlemmer. I tråd med tingvedtaket foreslår 
forbundsstyret en lovendring som sikrer den foreslåtte 
utvidelsen.
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Talere: 
Ingen

Vedtak:
Forslag vedtatt med 160 mot 1 stemmer.
 
Forslag 2: Troms Fotballkrets’ forslag til endring av 
§ 12-4, Autorisasjon for dommere
Dagens bestemmelse: 
§ 12-4  Autorisasjon for dommere og dommerveiledere
(1) For å få autorisasjon som dommer og dommerveileder 
må man være medlem av klubb tilsluttet NFF, ha fylt  
16 år og forevise gyldig politiattest uten anmerkninger.  
Dommer må ha bestått teoretiske og praktiske prøver  
fastsatt av kretsen. Dommer som ikke har vært aktiv  
de siste tre år, må avlegge nye prøver. Dommerveileder  
som ikke har zvært aktiv som dommerveileder de siste  
tre år, må avlegge nye prøver.
(2) Avgjørelser om autorisasjon tas av kretsstyret. Autorisasjon  
kan trekkes tilbake av kretsstyret eller forbundsstyret ved 
brudd på kampreglementet § 4-9, breddereglementet  
§ 2-19 eller dersom man ellers viser seg uskikket til å være 
dommer eller dommerveileder.

Forslag til ny tekst:
(1) For å få autorisasjon som dommer eller dommerveileder 
må man være medlem av klubb tilsluttet NFF, ha fylt 16 år 
og forevise ha forevist gyldig politiattest uten anmerkninger. 
Dommere og dommerveiledere som er autorisert uten å ha 
forevist gyldig politiattest uten anmerkninger, må forevise 
en slik politiattest for å beholde autorisasjonen. Dommer/
dommerveileder må ha bestått teoretiske og praktiske 
prøver fastsatt av kretsen. Dommer som ikke har vært aktiv 
de siste tre år, må avlegge nye prøver. Dommerveileder som 
ikke har vært aktiv som dommerveileder de siste tre år, må 
avlegge nye prøver.
(2) Avgjørelser om autorisasjon tas av kretsstyret. Autorisasjon  
kan trekkes tilbake av kretsstyret eller forbundsstyret ved 
brudd på kampreglementet § 4-9, breddereglementet  
§ 2-19 eller dersom man ellers viser seg uskikket til å være 
dommer eller dommerveileder.

Motivering:
En vedtakelse av forslaget vil også medføre at det må gjøres 
tilsvarende endringer i Breddereglementets §2-14 (1).
Forslaget innebærer en endring i kravet om at dommer skal 
kunne forevise gyldig politiattest uten anmerkninger  
fra tidspunktet for autorisasjon, til at alle dommere  
og dommerveiledere over 16 år må forevise dette (også  
de som er autorisert tidligere). 
Alternativt til den organiseringen i Lovens § 12-4 som  
vi har foreslått, er at det opprettes et eget punkt, eller  
at overskriften endres til «Autorisasjon for dommere  
og krav om politiattest».
En eventuell endring vil også berøre Breddereglementets  
§ 2-14, og vi har hatt en dialog med NFFs Breddeutvalg 
rundt dette.

Breddeutvalget har gitt tilbakemelding om at de deler  
vår oppfatning
Ordningen med krav om politiattest ved autorisasjon som 
dommer og dommerveiledere har virket i en del år, men vi 
er av den oppfatning at tiden er inne for å sette et absolutt 
krav til at alle dommere og dommerveiledere over 16 år 
skal forevise gyldig politiattest uten anmerkninger. Også 
de som ble autorisert før dagens lovtekst ble vedtatt. Det 
vil medføre noe ekstra byråkrati, men det er en side ved 
saken som vi må ta med oss, og finne løsninger på. Det må 
utarbeides retningslinjer for ordningen, og vi er innforstått 
med at dette ikke er noe som kan innføres i 2022. Noen 
fotballkretser praktiserer allerede ordninger som innebærer 
at alle dommere må forevise politiattest. 
Det har dessverre vært noen negative saker de siste årene, 
og det er viktig at vi gjør maksimalt for å forhindre dette. 
Skjerpede krav knyttet til politiattester vil ikke forhindre 
at det kan oppstå slike saker også i fremtiden, men ved å 
skjerpe lovbestemmelsen, viser vi i hvert fall med all mulig 
tydelighet at vi tar dette på alvor.

Talere:
Ingen

Vedtak:
Forslag enstemmig vedtatt, 165 mot 0 stemmer.

Forslag 3: Forbundsstyrets forslag om nytt  
fjerde ledd i § 11-6, Sanksjoner
Forslag til ny tekst:
(4) Sanksjonen kan gjøres betinget, med angivelse  
av prøvetid.

Talere:
Ingen

Vedtak:
Forslaget ble vedtatt med 201 mot 0 stemmer

Dirigenten ble i etterkant av vedtaket gjort oppmerksom 
på at lovkomiteen hadde flere merknader til dette forslaget 
og spurte derfor tinget om de kunne slutte seg til disse  
– noe de så gjorde.

Her er lovkomiteens merknader: 
Forslaget vil medføre at alle dommere må fremlegge  
en gyldig politiattest uavhengig av når de ble autorisert.  
Ordlyden må forstås slik at det er tilstrekkelig for å beholde 
autorisasjonen at en gyldig politiattest uten anmerkninger 
er blitt forevist en gang.
I paragrafens punkt (2) må «kampreglements § 4–9» 
endres til «kampreglementets § 4–10, breddereglementets 
§ 2-19».
I forslagets motivering står det at det må utarbeides  
retningslinjer for ordningen, og at forslagsstilleren er  
innforstått med at dette ikke er noe som kan innføres  
i 2022. Det følger imidlertid av NFFs lov § 16-1 (2) at 
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lovendringer trer i kraft straks med mindre forbundstinget 
vedtar noe annet. Lovteksten kan eventuelt endres slik: 
«Dommere og dommerveiledere som er autorisert uten  
å ha forevist gyldig politiattest uten anmerkninger, må  
før sesongen 2023 forevise en slik politiattest for  
å beholde autorisasjonen.»
I motiveringen står det at vedtakelse av forslaget vil  
medføre at det også må gjøres tilsvarende endringer  
i breddereglementets §2-14 (1). Det må også gjøres  
tilsvarende endringer i kampreglementets § 4-1.

Orientering om endringer i NFFs lov som følge  
av endringer i NIFs lov
Dirigent Kjartan Berland henviste til orientering  
om relevante endringer gjengitt fra side 15 i tingheftet.  
Herunder at det mangler en § 4-1 vedr. sammensetning  
av forbundsstyret og tilhørende alderskrav. Dette vil  
også bli korrigert tilsvarende i NFFs lov og er avstemt  
med lovkomiteen.

Tinget tok informasjonen til orientering.

Orienteringssaker fra forbundsstyret – oppfølging 
fra tidligere forbundsting

Sak 1: Status i arbeidet fra tingutvalget 

8 – Gunhild Lærum, forbundsstyret
• Redegjorde for utvalgets diskusjoner, og avlagte  

statusrapport som er gjengitt i sin helhet i tingheftet.
• Utvalget er her for dere, og vi er svært mottakelige  

for innspill her på tinget, eller i ettertid.

102 – Sverre Arneberg Fredriksen, Ski og  
ballklubben Skiold 
• Vi opplever at utvalget ikke helt svarer på bestillingen. 
• Vi savner en bredere tilnærming og problematisering 

av dagens representasjonsordning hvor bl.a. sportslige 
prestasjoner er eneste kriterium for å avstemme antallet 
delegater.

• Er det riktig at en kameratklubb i lavete divisjon  
med ett lag, skal ha samme antall delegater som  
en stor breddeklubb med tusen medlemmer.

• Flere av forslagene som lanseres fremstår lite utredet, 
bl.a. mtp ventet effekt og vedr. lovlighet.

• Mener utvalget må sammensettes på en annen måte, 
for bedre å gjenspeile alle deler av norsk fotball, og  
har et konkret forslag til hva utvalget skal jobbe med  
og hvordan det skal sammensettes. 

97 – Torkjell Johnsen, Porsanger FK
• Viktig å ta vare på tinget som en felles møteplass for 

alle i norsk fotball.
• Reisefordelingsordningene må forbedres.

Dirigent Synnøve Tverlid
• Vil Skiolds representant at noe tas til votering?

102 – Sverre Arneberg Fredriksen, Ski og ballklub-
ben Skiold 
• Vi ønsker at det tas stilling til om utvalget bør  

sammensettes på en annen måte og sender forslaget over.

8 – Gunhild Lærum, forbundsstyret
• Vi tar til oss innspillene og tilpasser utvalget i samsvar 

med dette.
• Presiserer at det vi har lagt frem er ting vi jobber med, 

og har foreløpig ikke konkludert vedr. konkrete forslag 
som skal til behandling.

Tinget tok så informasjonen til orientering.

Sak 2:  Status i arbeidet med arrangøransvaret

3 – Arne Larsen Økland, visepresident forbunds-
styret
• Status i arbeidet med arrangøransvar.
• Loven er klar rundt dette, men ikke sikkert det er den 

mest hensiktsmessige måten å håndheve det på.
• Vi kommer nå med et forslag til prøveordning for  

2022 der klubbene får et utvidet ansvar for  
å håndtere saker internt.

• Det fastsettes minimumstiltak som klubbene må  
iverksettes dersom. bestemmelser brytes, og sakene 
går kun til NFFs domsorgan om klubben ikke følger  
opp internt.

• Vi jobber iherdig med å finne en løsning som forbund, 
klubber og NTF kan enes om før seriestart i år.

Tinget tok informasjonen til orientering.

Sak 3:  Etablering av U-23 serie til erstatning  
for 2. lagene

Ingen tok ordet til saken.

Tinget tok informasjonen til orientering.
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DAG 2

HILSNINGSTALE

Isha Johansen, FIFA
• Det gleder meg å være til stede her i dag og jeg taler  

til dere med ydmykhet. 
• Hilsen fra FIFA president Gianni Infantino.
• Ønsker å fremheve sterke bånd mellom FIFA og NFF.
• Takk for innsatsen og arbeidet for å bedre  

menneskerettigheter.
• Takk til Bodø/Glimt og norsk fotball for besøk i Sierra 

Leone, det har betydd mye for forbundet og fotballen  
i landet.

 
Sak 4: Orientering om samarbeidsavtaler, lagt inn 
som punkt P) i Go Plenum

1 – Terje Svendsen, president
• Mitt mantra har vært å holde fotballfamilien samlet.
• Inngikk ny avtale med TV2 i 2020 for hele norsk fotball.
• Verdt 750 millioner årlig, gir økonomisk forutsigbarhet.
• TV2 har ambisjoner og forventninger om å utvikle 

produktet.
• Også bredden skal involveres i denne avtalen.
• Samarbeidsavtaler med toppklubbene regulerer  

eierskap til medierettigheter, fordeling og forvaltning.
• Ila 2021 så vi behovet for en treparts avtale med NTF 

og TFK.
• Status nå er:

 - Vi har inngått en unik samarbeidsavtale mellom  
tre parter.

 - Sier noe om hvordan vi skal jobbe sammen om 
sportslig utvikling, og hvordan vi sammen skal s 
elge fremtidige rettigheter.

 - Økonomisk fordeling er ikke sluttforhandlet, vi  
ønsker debatt på tinget først og vil så forhandle  
frem endelig utkast som skal fremlegges for  
lovkomite og kontrollutvalg før endelig beslutning.

21 – Hugo Magne Kjelseth, Norsk Ligafotball
• På sist årsmøte vedtok vi nye vedtekter og endret  

navn fra Divisjonsforeningen til Norsk Ligafotball.
• Glad for gårsdagens budskap om betydningen av  

at alle i norsk fotball står sammen.
• Viktig at de tre partene som nå har inngått avtale,  

sikrer at den nye medieavtalen kommer alle til gode  
på en rimelig måte.

• Sterkere sammen – alle må med for at norsk fotball s 
kal nå nye mål.

137 – Janne Dirdal, kontrollutvalget
• De historiske avtalene med NTF har også hatt  

økonomifordeling i seg.

• Veldig bra at lovkomite og kontrollutvalg skal få innsyn  
i de nye avtalene.

• Man kan selvsagt ta ordet nå, men når det ikke er  
sendt ut saksgrunnlag har ikke delegatene grunnlag 
for å sette seg inn i saken, og forberede seg til debatt, 
synes ikke vi det er en behandling som inngir tillit.

• Vi er derfor tilbake til vår konklusjon om at dette ikke 
er en forsvarlig behandling, tinget er ikke sikret reell 
innflytelse og prosessen inngir ikke tillit.

100 – Kjell Baug, Hønefoss BK
• Mitt andre forbundsting, det har vært gode opplevelser.
• Men, det er kun fokus på det som skjer i toppen og for 

lite snakk om bredden.
• Oppfordrer til at dette snus i fremtiden.

Tinget tok informasjonen til orientering.
 
 
L: Andre innkomne forslag  
 
Forslag 11: Forbundsstyrets forslag til resolusjon  
om å fordømme krigshandlingene i Ukraina
Russlands aggresjon ovenfor Ukraina er uakseptabel og 
svært alvorlig. Russland har invadert og gått til krig mot  
et annet UEFA-land. Russlands angrep på det ukrainske folk 
og brudd på folkeretten krever internasjonal fordømmelse 
og sanksjoner. 
Et samlet Fotball-Norge fordømmer Russlands invasjon 
av Ukraina. Vi føler sterkt med det ukrainske folket som 
rammes av krigshandlingene. Menneskeliv går tapt, mange 
drives på flukt og de humanitære behovene er store over 
hele Ukraina. Våre tanker går til det ukrainske folket og  
de lidelsene de nå gjennomgår. 
I solidaritet med Ukraina er det uaktuelt å spille kamper 
mot Russland. Vår holdning gjelder kamper på alle nivåer, 
senior og aldersbestemt.  
Norges fotballforbund mener det er bra at alle russiske 
klubblag og landslag er suspendert fra alle FIFA og UEFA-
konkurranser inntil videre. 
Norges Fotballforbund står sammen med norsk idrett  
i å offensivt støtte internasjonalt koordinerte sanksjoner 
mot Russland og russisk idrett i tiden som kommer.  

125 – Ole Kristian Sandvik, Oslo Ørn
• Takk for dette forslaget.
• Det er riktig og viktig å utestenge Russland  

og Hviterussland fra internasjonal fotball.
• Men, det er feil at dette skal ramme barn.
• Foreslår at vi stryker ordet aldersbestemt  

– vi kan ikke gjøre dette mot barn.

1 – Terje Svendsen, president
• Støtter at vi ser på formuleringen.
• Intensjon er at det skal gjelde aldersbestemte landslag.
• Redaksjonskomiteen får i oppdrag å justere ordlyden, 

før tinget tar det til votering senere i dag.
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263 – Sigurd Trømoen, Lillehammer KFK
• Støtter foreslått justering.
• NFF bør vurdere å forberede seg på å være med  

å bygge opp fotballen i Ukraina når freden er tilbake.
• Ber tinget oppfordre klubber og andre å ta godt  

imot flyktninger som kommer til Norge.

85 – Tore Christian A Gjelsvik, NFF Hordaland
• Vi støtter resolusjonen.
• NFF Hordaland følger opp forbundsstyrets initiativ med 

økonomisk støtte til Røde Kors, og gir kr. 25.000,-.
• Etter kort drøfting med de andre kretsene kan jeg be-

krefte at alle kretser vil gjøre lignende .

1 – Terje Svendsen
• Støtter Trømoens innlegg og ber om at det protokoll-

føres.

Dirigent Synnøve Tverlid
• Resolusjonen tas opp til endelig votering når redak-

sjonskomiteen har justert ordlyden. 

Forslag 1: Forbundsstyrets forslag om  
iverksettelse av tingvedtak om satsing  
på kvinner og jenter i fotballen
Anbefaling
NFF gjennomfører en kartlegging for å etablere oversikt 
over hvilke mulige nøkkeltall vi allerede har tilgang til  
gjennom de ulike innrapporteringsløsningene (lisens,  
kvalitetsklubb og toppklubb).
Etter ferdigstillelse av rapport fra Oslo Economics vurderes 
hvilke tall en ønsker å følge med på, og hvordan disse best 
kan hentes inn.
På idrettstinget 2023 fremmer NFF forslag fom å gjøre  
en tilsvarende utredning når det gjelder nøkkeltall for  
økonomisk satsing på kvinner i hele norsk idrett.
På idrettstinget 2023 fremmer NFF også et forslag om 
endring i NIFs lov for å sikre synliggjøring av økonomisk 
satsing på kvinner.
Forbundsstyret vil sette «like muligheter» som et tema  
på tinget i 2022. Kartlegging av like muligheter for jenter 
og gutter vil henge tett sammen med dette. Forbundsstyret 
ønsker derfor at vi avventer tingets behandling før endelig 
vedtak rundt fremdrift på denne saken fattes.

1 – Terje Svendsen, president
• Dette må betraktes som en orienteringssak om at vi er  

i en prosess frem mot et forslag til Idrettstinget i 2023.

97 – Torkjell Johnsen, Porsanger FK
• Vi slutter oss til resolusjonen om Ukraina.
• Honnør til fotballkretsen for arbeid med å opprettholde 

aktivitet gjennom pandemien.
• Vi støtter fokuset på like muligheter, viktig at ord  

omsettes til handling.

Vedtak
Forslag enstemmig vedtatt, 157 mot 0 stemmer.

Forslag 2: Forbundsstyrets forslag om iverksettelse 
av tingvedtak om klubbers ansvar for anmeldelse 
av diskriminerende og hatefulle ytringer
Veien videre
Det anbefales at handlingsplikt ifm ‘vold og trusler’ 
sammen med ‘hatefulle ytringer’ presiseres i våre  
bestemmelser. Samtidig må det arbeides preventivt  
og med holdningsskapende tiltak. Videre vil en  
umiddelbart gjøre tilpasninger i egne retningslinjer og  
sikkerhetsbestemmelser for å tydeliggjøre en reaksjons-  
eller handlingsplikt og ansvarsforhold for organisasjonsledd.
Basert på en totalvurdering velger en ikke å gå videre til 
NIF med forslag om en plikt til å anmelde.
NFF Oslo har et forslag til tinget om at forbundsstyret skal 
initiere en prosess i samarbeid med Norges idrettsforbund 
og sentrale myndigheter for kartlegging av trusler og vold 
innen idretten og ved idrettsanlegg. Målet med prosessen 
skal være å utarbeide en tiltaksplan for hvordan vi i felleskap 
kan bekjempe volden. Dette forslag og forslaget fra NFF 
Oslo bør ses i sammenheng.

8 – Gunhild Lærum, forbundsstyret
• Vi ber om at anmeldelsesplikt som ble vedtatt i 2021, 

justeres til handlingsplikt.

Vedtak
Forslag vedtatt med 157 mot 6 stemmer.

Forslag 3: Heming Fotballs forslag om felles  
nasjonal pris for soneaktivitet på landslagsskolen
Forbundstinget vedtar at kostnaden for soneaktivitet på 
landslagsskolen skal være lik i alle kretser. 

251 – Andreas Helset, IL Heming
• Motiverer for klubbens forslag, herunder at det fremstår 

svært ulikt kontra andre kretser mtp økonomi.
• Kretsen begrunner sin innretning, men vi synes uansett 

prisen er alt for høy, og mener det må innføres en form 
for nasjonal standard, og eller at det etableres andre 
finansieringsløsninger enn klubbetaling.

78 – Mads Torissen, NFF Nordland
• Vi er positive til intensjonen i forslaget.
• Men, det må tilpasses og hensyntas at tilbud og innhold 

blir så likt som mulig, landet rundt, til samme pris for 
klubb/utøver.

• Vi legger frem endringsforslag for å ivareta dette.

4 – Leon Aurdal, forbundsstyret
• Kretsene er svært ulike, og det er en viktig  

problemstilling.
• Men, Forbundsstyret mener Hemings forslag hører 
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hjemme på Oslos kretsting.
• Parallelt har Forbundsstyret bedt administrasjonen  

kartlegge problemstillingen, som et grunnlag for  
en videre drøfting av dette.

• Kretslederkomiteen bør være et naturlig fora for videre 
drøfting etter kartlegging.

• Styret anbefaler at forslaget ikke støttes, men at  
problemstillingen utredes som beskrevet i tingheftet.

63 – Kari Margrethe Hove, NFF Oslo
• Bekrefter fakta i Hemings forslag, og beskriver innret-

ning og bakgrunnen for dette i Oslo.
• Redegjør også for andre prisstrukturer i NFF Oslo og 

henviser til at mye av dette er vedtatt av klubbene i Oslo.
• Bra at det settes søkelys på prisnivå i idretten, men det 

må da ses på i en større helhet.
• P.t. er dagens ordning at det tillegges den enkelte  

krets å fastsette prisnivå på aktiviteter i lagsavgift, 
kontingenter, bøter, egenandeler osv. og dette forslaget 
hører derfor ikke hjemme på forbundstinget.

Anbefaler at forslaget ikke støttes. 
• Vi støtter heller ikke NFF Nordland sitt endringsforslag.

101 – Bjarte E Grostøl, IL Ros
Vi mener beslutninger som dette hører hjemme i krets, og 
anbefaler at forslaget ikke støttes.

Dirigent Synnøve Tverlid
• Det voteres først over Hemings forslag, om det vedtas 

faller NFF Nordlands endringsforslag.

Vedtak
Forslag falt med 28 mot 136 stemmer.

NFF Nordlands endringsforslag
Styre og administrasjon i NFF kartlegger i samarbeid med 
kretsene:
1. det reelle kostnadsbildet og kontantstrømmen rundt 

aktiviteten for gjennomføringen av Landslagsskolen  
for jenter og gutter i alle kretser i 2021 og 2022, 

2. samt hvordan aktivitetene i Landslagsskolen faktisk 
gjennomføres (volum og frekvens på tiltak) i hver  
enkelt krets og 

3. lager et budsjett for gjennomføring av Landslagsskolen  
i henhold til intensjonen og strukturen (volum og  
frekvens) i Landslagsskolens planverk for alle kretser, 
for dermed kunne

4. presentere for Fotballtinget 2023 en nasjonal  
finansieringsmodell for Landslagsskolen som legger  
til grunn både at
a. aktivitetsvolumet og egenandeler for klubber/spillere 

skal være lik over hele landet, og
b. at kretsenes eventuelle merkostnader ut over  

aktivitetsinntektene til drift av Landslagsskolen  
finansieres gjennom en nasjonal modell som  
forpliktes i

c. budsjettene til NFF fra og med 2023 slik at klubber/

spillere får
d. «likt tilbud til lik pris» for jenter og gutter alle soner 

og kretser.

Vedtak
Forslag falt med 57 mot 105 stemmer.

Forslag 4: Vålerenga Fotball Elites forslag  
om treningsleire for NFFs landslag
NFFs landslag skal ikke legge treningsleire til land eller 
spille treningskamper mot landslag fra land der det er 
dokumentert at det begås systematiske og grove brudd  
på menneskerettighetene eller krigens folkerett.

122 – Tuva Ørbeck Sørheim, Vålerenga Elite
• Motivere for forslag 4 og 5 samtidig.
• Ber om at Hviterussland tas med i resolusjonen vi skal 

votere over senere.
• FIFA og fotballens organisasjoner har for ofte vært 

famlende og nølende, og dermed begått feilgrep som 
ikke kan omgjøres.

• Ikke enig i at fotball og politikk ikke kan blandes.
• Vi må ikke la oss bruke til sportsvasking.
• I samråd med forbundsstyret inkluderer vi klubbene  

i forslagene.
• Vi håper tinget stemmer for forslagene og viser mer 

handlekraft enn FIFA.

93 – Martin Paulsen, SK Trane
• Til informasjon er jeg også medlem i etisk komite  

og mitt innlegg er drøftet med komiteen.
• Vi må finne tiltak som treffer, og sikre at det ikke får 

negative konsekvenser for deler av NFFs virksomhet.
• Vi bør derfor fokusere på seniorfotball, og ikke  

inkludere yngre lag.

5 – Jon Mørland, forbundsstyret
• Forbundsstyret takker Vålerenga Elite for godt  

samarbeid som har ledet frem til felles justert forslag.
• Vi anbefaler tinget å støtte begge de justerte forslagene  

4 og 5.

Forbundsstyrets endringsforslag
NFF og deres medlemsklubber skal ikke legge treningsleire 
til land, eller spille treningskamper mot landslag fra land, 
der det er dokumentert at det begås systematiske og grove 
brudd på menneskerettighetene eller krigens folkerett.

Vedtak
Forslag vedtatt med 163 mot 2 stemmer.

5 – Jon Mørland, forbundsstyret
• Er gjort oppmerksom på at teksten i justert forslag er 

upresis etter at klubber ble inkludert, og ber om at tinget 
kan tillate at formuleringen «eller lag» tas inn etter 
ordet landslag.



13

P
R

O
T

O
K

O
L

L
 F

O
R

B
U

N
D

S
T

IN
G

E
T

 2
0

2
2

102 – Sverre Fredriksen, Ski og ballklubben Skiold
• Vi mener det da bør stå seniorlag.

Dirigenten får tommelen opp fra Forbundsstyret, Våleren-
ga og Lovkomiteen og slår fast at endelig ordlyd i vedtatt 
endringsforslag i sak 4 da blir:

NFF og deres medlemsklubber skal ikke legge trenings-
leire til land, eller spille treningskamper mot landslag eller 
seniorlag fra land, der det er dokumentert at det begås 
systematiske og grove brudd på menneskerettighetene 
eller krigens folkerett.

Forslag 5: Vålerenga Fotball Elites forslag NFFs 
sponsor- og samarbeidsavtaler
NFF skal ikke inngå sponsor- eller samarbeidsavtaler med 
stater, eller selskaper med samme navn som stater, der 
det er dokumentert at det begås systematiske og grove 
brudd på menneskerettighetene eller krigens folkerett. Det 
samme gjelder selskaper som er heleid av slike stater.

Forbundsstyrets endringsforslag
NFF og dets medlemsklubber skal ikke inngå sponsor- eller 
samarbeidsavtaler med stater, eller selskaper med samme 
navn som stater, der det er dokumentert at det begås  
systematiske og grove brudd på menneskerettighetene  
eller krigens folkerett. Det samme gjelder selskaper som  
er heleid av slike stater. Ansvaret for vurderingene om  
rundt dette bør være en naturlig del av den daglige drift  
i forbund og klubb og bør således tillegges generalsekretær 
og klubbledere. Dette er selvsagt ikke til hinder for å  
innhente råd fra etisk komite dersom man er i tvil.

Dirigenten minner om at det er motivert for dette  
forslaget og at Forbundsstyret og Vålerenga en  
omforent om endringsforslaget.

Vedtak
Endringsforslag vedtatt med 165 mot 1 stemmer.

Forslag 6: Heming Fotballs forslag om nasjonalt 
clearing house for treningskompensasjon og  
solidaritetsmidler
NFF skal etablere et sentralt system etter FIFAs modell for 
clearing house for overganger i Norge som beregner, krever 
inn og videre distribuerer treningskompensasjon og solida-
ritetsmidler til berettigede klubber, samt be Forbundsstyret 
å gjøre nødvendige endringer i overgangsreglementet. 
Ordningen skal være operativ innen neste Forbundsting.

251 – Andreas Helset, IL Heming 
• Presisering av teksten slik at formuleringen etter FIFAs 

modell for clearing house strykes.
• 

63 – Kari Margrethe Hove, NFF Oslo
• Vi kan bekrefte at Hemings erfaringer deles  

av mange klubber.
• Særlig klubber på nivå tre og fire svikter på dette området.
• Vi oppfordrer Norsk Ligafotball til å skolere sine  

medlemmer og bidra til at dette forbedres.
• Vi foreslår at NFF sentralt holder tilbake  

spilleberettigelse inntil forpliktelser er gjort opp.

6 – Malin Øiseth, forbundsstyret
• Vi støtter intensjonen, men formuleringen bør justeres.
• Vi ønsker å styrke administrasjonen i NFF slik at dette  

kan systematiseres.

Heming Fotballs justerte forslag
NFF skal etablere et sentralt system for overganger  
i Norge som beregner, krever inn og videre distribuerer 
treningskompensasjon og solidaritetsmidler til berettigede 
klubber, samt be Forbundsstyret å gjøre nødvendige  
endringer i overgangsreglementet. Ordningen skal  
være operativ innen neste Forbundsting.

Vedtak
Forslag vedtatt med 163 mot 1 stemmer.

Forslag 7: NFF Oslos forslag om søkelys på trusler 
og vold ved idrettsanlegg og under arrangementer
Forbundsstyret skal initiere en prosess i samarbeid  
med Norges idrettsforbund og sentrale myndigheter  
for kartlegging av trusler og vold innen idretten og  
ved idrettsanlegg.
Målet med prosessen skal være å utarbeide en tiltaksplan 
for hvordan vi i felleskap kan bekjempe volden.
I tillegg må det gjøres en gjennomgang med NFF sentralt 
og kretsene om hvilke virkemidler vi har til rådighet internt 
i vår organisasjon, og at vi har felles forståelse for hvordan 
de skal brukes.
Gjennomgangen av virkemidler bør også inneholde  
en evaluering av om de tilgjengelige virkemidlene  
er riktige og uttømmende.
Som del av en slik gjennomgang skal organisering av dette 
fagfeltet i kretsene evalueres for å sikre riktig kompetanse 
og tilstrekkelig kapasitet.

63 – Kari Margrethe Hove, NFF Oslo
• Vold i fotballen er en del av et samfunnsproblem,  

og det er viktig å adressere det på et overordnet  
nivå som dekker hele norsk idrett.

• Saker om dette er krevende å håndtere i en fotballkrets, 
og vi mener det må vurderes alternativ håndtering.

• Vi må ta ansvar for dette sammen, og trenger et felles 
løft for å skape endring.

70 – Hanna Marit Normann, Huk FK
• Dette er et samfunnsproblem, ikke bare et Oslo-  

og fotballproblem.
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• Vi må ansvar for dette sammen, og jobbe enda hardere 
med forebygging slik at vi ivaretar alle involvertes 
trygghet og trivsel i fotballen.

• Anbefaler at det stemmes for forslaget.

Vedtak
Forslag enstemmig vedtatt, 163 mot 0 stemmer.

Forslag 8: Tromsø ILs forslag om forsikringsordning 
for lavterskelaktivitet og vennelagsturneringer hvor 
fotballen brukes som virkemiddel for å redusere 
utenforskap
NFF utvikler en turnerings- og aktivitetsforsikring som tar 
hensyn til forholdet mellom aktivitet og risiko og bidrar til 
at aktiviteten kan brukes til å spre fotballglede for flere.

Vedtak
Forslag vedtatt med 151 mot 3 stemmer.

Forslag 9: Påtalenemndas forslag om utvalg  
som skal utrede forslag om alternativ straff
NFF ved juridisk avdeling setter ned et utvalg som skal 
utrede et forslag om alternativ straff (samfunnsstraff/  
aktivitetsplikt). Utvalget skal sende utredningen til høring 
til aktuelle høringsinstanser (aktuelle utvalg og nemnder  
i NFF, herunder alle juridiske utvalg m.fl.), og fremme  
forslag til vedtak i god tid før fristen for lovforslag til  
tinget går ut i 2023.

7 – Kristine Haugen, forbundsstyret
• De som begår vold må mer enn andre kunne inkluderes 

i fotballen, de trenger støtte og oppfølging
• Forbundsstyret støtter forslaget

Vedtak
Forslag vedtatt med 155 mot 4 stemmer.

Forslag 10: Forbundsstyrets forslag om utvidelse  
av inneværende strategiplan
Strategiplanen for inneværende periode, fra 2020 til 2023 
utvides med to år til 2025.

20 – Cato Haug, Norsk Toppfotball
Anbefaler forbundsstyret å ta en gjennomgang på om det 
er behov og hensiktsmessig å foreta justeringer i gjeldende  
plan og at dette legges fram på neste Forbundsting.

1 – Terje Svendsen, president
Støtter refleksjonen fra Cato Haug, forbundsstyret har  
allerede dette på agendaen.

Vedtak
Forslag vedtatt med 157 mot 2 stemmer.

Forslag 11: Forbundsstyrets forslag til resolusjon om 
å fordømme krigshandlingene i Ukraina 
Norges Fotballforbund fordømmer krigshandlingene i Ukraina
Russlands aggresjon ovenfor Ukraina er uakseptabel og 
svært alvorlig. Russland har invadert og gått til krig mot et 
annet UEFA-land. Russlands angrep på det ukrainske folk 
og brudd på folkeretten krever internasjonal fordømmelse 
og sanksjoner.
Et samlet Fotball-Norge fordømmer Russlands invasjon 
av Ukraina. Vi føler sterkt med det ukrainske folket som 
rammes av krigshandlingene. Menneskeliv går tapt, mange 
drives på flukt og de humanitære behovene er store over 
hele Ukraina. Våre tanker går til det ukrainske folket og de 
lidelsene de nå gjennomgår.
I solidaritet med Ukraina er det uaktuelt å spille kamper 
mot lag fra Russland og Hviterussland. Dette omfatter  
kamper på seniornivå, samt aldersbestemte landslag.
Norges fotballforbund mener det er bra at alle russiske 
klubblag og landslag er suspendert fra alle FIFA og  
UEFA-konkurranser inntil videre.
Norges Fotballforbund står sammen med norsk idrett 
 i å offensivt støtte internasjonalt koordinerte sanksjoner 
mot russisk og hviterussisk idrett i tiden som kommer.
Mange mennesker er drevet på flukt på grunn av krigen. 
Mange flyktninger vil komme til Norge. Som en stor s 
amfunnsaktør vil Norges Fotballforbund gjennom våre 
klubber ønske barn, ungdom og voksne velkommen  
til fotballfamilien vår.

5 – Jon Mørland, forbundsstyret
• Redegjorde for bakgrunnen for justert formulering.
• NFF ønsker å legge seg på samme linje som NIF.

125 – Ole Kristian Sandvik, Oslo Ørn
• Har levert tilleggsforslag som ivaretar hensynet til barn.

102 – Sverre Arneberg Fredriksen, Ski og ballklub-
ben Skiold
• Støtter ikke Oslo Ørns forslag og mener det blir feil å 

legge så tydelige begrensninger på klubbene som det 
Oslo Ørn foreslår.

15 – Ole Jørstad, Norges Idrettsforbund
Utkastet til justert resolusjon fremstår som et utrolig sterkt 
signal vi tar med til videre drøftinger i NIF.

21 – Hugo Magne Kjelseth, Norsk Ligafotball
• Anbefaler at det tas inn formulering som ivaretar hen-

synet til russiske barn i Norge.

5 – Jon Mørland, forbundsstyret
• Vi ønsker å følge Kjelseths anbefaling, og legger inn  

tilleggs setning før votering. Endelig forslag blir: 
Norges Fotballforbund fordømmer krigshandlingene i Ukraina
Russlands aggresjon ovenfor Ukraina er uakseptabel og 
svært alvorlig. Russland har invadert og gått til krig mot et 
annet UEFA-land. Russlands angrep på det ukrainske folk 



15

P
R

O
T

O
K

O
L

L
 F

O
R

B
U

N
D

S
T

IN
G

E
T

 2
0

2
2

og brudd på folkeretten krever internasjonal fordømmelse 
og sanksjoner.
Et samlet Fotball-Norge fordømmer Russlands invasjon 
av Ukraina. Vi føler sterkt med det ukrainske folket som 
rammes av krigshandlingene. Menneskeliv går tapt, mange 
drives på flukt og de humanitære behovene er store over 
hele Ukraina. Våre tanker går til det ukrainske folket og de 
lidelsene de nå gjennomgår.
I solidaritet med Ukraina er det uaktuelt å spille kamper 
mot lag fra Russland og Hviterussland. Dette omfatter  
kamper på seniornivå, samt aldersbestemte landslag.
Norges fotballforbund mener det er bra at alle russiske 
klubblag og landslag er suspendert fra alle FIFA og UEFA-
konkurranser inntil videre.
Norges Fotballforbund står sammen med norsk idrett i å 
offensivt støtte internasjonalt koordinerte sanksjoner mot 
russisk og hviterussisk idrett i tiden som kommer.
Mange mennesker er drevet på flukt på grunn av krigen. 
Mange flyktninger vil komme til Norge. Som en stor  
samfunnsaktør vil Norges Fotballforbund gjennom våre 
klubber ønske barn, ungdom og voksne velkommen til 
fotballfamilien vår.
Det er viktig at russere og hviterussiske borgere bosatt 
i Norge blir tatt godt vare på. Her oppfordrer vi spesielt 
våre klubber til å innta en aktiv rolle og sørge for at disse 
utøverne blir inkludert, respektert og aktivt kan ta del  
i fotballfelleskapet.

Vedtak
Forslag enstemmig vedtatt, 161 mot 0 stemmer.

Det voteres så over tilleggsforslag fra Oslo Ørn.

Ny setning i tredje avsnitt etter «aldersbestemte landslag.» 
i endringsforslag 1 fra Terje Svendsen. 

Legge til «Barn skal ikke straffes for voksnes handlinger. 
Fotballen skal ikke straffe barn uavhengig av nasjonalitet 
gjennom å nekte dem deltakelse i turneringer. 

Vedtak
Tilleggsforslag vedtatt med 95 mot 62 stemmer.

Endelig resolusjon:
Norges Fotballforbund fordømmer krigshandlingene i Ukraina
Russlands aggresjon ovenfor Ukraina er uakseptabel og 
svært alvorlig. Russland har invadert og gått til krig mot et 
annet UEFA-land. Russlands angrep på det ukrainske folk 
og brudd på folkeretten krever internasjonal fordømmelse 
og sanksjoner.
Et samlet Fotball-Norge fordømmer Russlands invasjon 
av Ukraina. Vi føler sterkt med det ukrainske folket som 
rammes av krigshandlingene. Menneskeliv går tapt, mange 
drives på flukt og de humanitære behovene er store over 
hele Ukraina. Våre tanker går til det ukrainske folket og de 
lidelsene de nå gjennomgår.
I solidaritet med Ukraina er det uaktuelt å spille kamper 

mot lag fra Russland og Hviterussland. Dette omfatter  
kamper på seniornivå, samt aldersbestemte landslag.  
Barn skal ikke straffes for voksnes handlinger. Fotballen  
skal ikke straffe barn uavhengig av nasjonalitet gjennom  
å nekte dem deltakelse i turneringer
Norges fotballforbund mener det er bra at alle russiske 
klubblag og landslag er suspendert fra alle FIFA og UEFA-
konkurranser inntil videre.
Norges Fotballforbund står sammen med norsk idrett  
i å offensivt støtte internasjonalt koordinerte sanksjoner 
mot russisk og hviterussisk idrett i tiden som kommer.
Mange mennesker er drevet på flukt på grunn av krigen. 
Mange flyktninger vil komme til Norge. Som en stor  
samfunnsaktør vil Norges Fotballforbund gjennom våre 
klubber ønske barn, ungdom og voksne velkommen  
til fotballfamilien vår.
Det er viktig at russere og hviterussiske borgere bosatt 
i Norge blir tatt godt vare på. Her oppfordrer vi spesielt 
våre klubber til å innta en aktiv rolle og sørge for at disse 
utøverne blir inkludert, respektert og aktivt kan ta del  
i fotballfelleskapet.

M: Forslag til Budsjett

1 – Terje Svendsen, president
• Hovedprinsippet er at vi skal benytte de midlene vi har.
• Vi prioriterer i henhold strategiplanen.

Område Beløp

Sum anskaffede midler 981,5 mnok

Sum aktivitetskostnader 982,5 mnok

Aktivitetsresultat før finans -1,0 mnok

Finansinntekter 4,5 mnok

Finanskostnader -3,5 mnok

Årets aktivitetsresultat 0

• Under pandemien hadde Norge et av de strengeste 
regimene i Europa som har satt oss tilbake sett i forhold 
til ønsket utvikling, og også konkurrentene våre. Samtidig 
medførte gode offentlige støtteordninger at NFF ikke 
led større økonomiske tap. Vi er i en god posisjon til å 
ta igjen noe av det tapte. Vi kan bruke vårt økonomiske 
handlingsrom til å ta nødvendige steg i 2022.

• Forbundsstyret anbefaler at NFF i 2022 bruker noe  
av denne egenkapitalen og likviditeten til å finansiere 
ekstraordinær aktivitet, ut over normalt aktivitetsbudsjett.

• Etter 2 unntaksår er det behov for å kickstarte  
aktiviteten igjen.

• Vi trenger et «boost» i 2022.
• Det er en klar forutsetning at aktivitet som det bevilges 

ekstraordinære midler til er tydelig tidsavgrenset,  
med det menes det at man ikke forplikter permanent  
kostnadsøkning og således forskutterer beslutninger 
som skal tas i forbindelse med budsjettdiskusjonen  
for 2023. 
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145 – Torleiv Sandvik, valgkomiteen
• Henviste til vedtak på tinget i 2019 der valgkomiteen 

ble gitt mandat til å fastsette godtgjørelse til president 
og styremedlemmer.

• Redegjorde også for orientering gitt på tinget i 2020 
om planlagt innretning.

• Redegjorde for rekruttering av innstilt president,  
herunder bakgrunn for omtalt heving av presidentlønn.

• Valgkomiteen mener å ha handlet i tråd med mandat 
gitt på tinget i 2019 (18)

• Valgkomiteen vet at det inn mot årets tingforhandlinger 
har vært reist spørsmål om komiteens retningslinjer, 
handlingsrom og beslutningsfullmakt til å foreta  
vesentlige endringer i godtgjørelsene til president og styre.

• Jeg vil understreke at en enstemmig valgkomite  
har handlet ut fra at vi har denne fullmakten og  
handlingsrommet på bakgrunn av forannevnte prosesser  
2018-2020, forbundstingets vedtak med 166 mot 7 
stemmer i 2019 og orienteringen på tinget i 2020. 

• Dette er lagt til grunn og er en klar forutsetning for vår 
innstilling til ny president som jeg senere i dag legger 
frem for tinget. Det foreligger også nå redegjørelse fra 
leder av lovkomiteen som bekrefter at valgkomiteen har 
en slik fullmakt.

• Men valgkomiteen er helt klar på, at det skal og  
bør være tydelighet og åpenhet rundt alle disse  
problemstillingene og vil derfor forslå at forbundsstyret 
fremmer følgende forslag til beslutning i dag før vi nå 
tar budsjettbehandlingen.

Forslag fra valgkomiteen
Forbundstinget gir sin tilslutning til de endringer som  
VK har gjort med hensyn til innstilling til nye president  
i 4 år. Dette dekkes inn ved interne justeringer/tilpasninger  
i foreslått lønnsbudsjett for 2022.
Forbundstinget gir det nye forbundsstyret fullmakt  
til å nedsette ett utvalg som får som mandat/oppgave  
og gjennomgå retningslinjer, handlingsrom, og  
fullmaktbeskrivelse til valgkomiteen når det gjelder  
fastsettelse av lønn og godtgjørelse til president  
og honorar øvrige styremedlemmer. 
Resultatet av dette skal legges frem til beslutning og eventuell  
innarbeidelse i NFF’ s lov på Forbundstinget i 2023. 

Vedtak
Forslag vedtatt med 153 mot 6 stemmer.

Forbundsstyrets forslag til vedtak
1. Forbundstinget vedtar aktivitetsbudsjettet for 2022 i 

tråd med forslaget fra forbundsstyret.
2. Forbundstinget vedtar, i tråd med saksfremstillingen, 

ekstraordinær aktivitet på totalt 25 millioner kroner.

Vedtak
Forslag enstemmig vedtatt, 154 mot 0 stemmer. 

N: Valg 
Valg av forbundsstyre, kontrollutvalg, lovkomité, doms- og 
sanksjonsutvalg, ankeutvalg, påtalenemnd, breddeutvalg, 
etisk komité, konkurranseutvalg, lisensnemnd, klagenemnd,  
valgkomité og representanter og vararepresentanter til 
NIFs ting.

145 – Torleiv Sandvik, leder valgkomiteen
• Vært en krevende uke, og bekymringsfullt at  

problemstillinger fra fortrolige samtaler blir fulgt  
av direkte spørsmål fra VG få timer i etterkant.

• To krevende år med pandemi og store tung saker  
har krevd ekstremt mye av organisasjonen, både for  
tillitsvalgte og ansatte, men også i kretser og klubber.

• FS med president i spissen har lagt ned et stort og godt 
arbeid som det står stor respekt av og som fortjener 
anerkjennelse. 

• Samspillet med administrasjonen og organisasjonen/ 
interesse.org. øvrige deler av idretten vurderes som godt. 

• Samarbeid og synliggjøring av fotballens samfunnsrolle 
overfor offentlige myndighet har vært krevende gjennom  
hele pandemien.

• Qatar saken har satt kraftig trykk mot NFF på alle plan. 
Det er åpenbart viktig å ha sterkt fokus på fotballens 
samfunnsansvar og etiske vurderinger/retningslinjer 
også i årene som kommer.

Innstilling forbundsstyret:
• Med behov for innstilling av en ny president har  

valgkomiteen hatt stort fokus på analyser, vurderinger 
og ønsket profil på en ny kandidat. 

• Opprinnelig innstilling lagt frem 16. desember fra 
valgkomiteen med innstilling på den første kvinnelige 
presidenten på 120 år i NFF’ s historie, og samtidig med 
ønske om kontinuitet og gjenvalg på de øvrige på valg, 
ga resultat 62,5 % kvinner og 37,5 % menn. 

• Med endret lovkrav om minimum 40 % av hvert kjønn 
fra 1.1.2022 valgte VK gjennom FS/Gen.sekretær å søke 
NIF om dispensasjon fra kjønnsfordelingskravet i inntil  
2 år. Søknaden omfattet også innstillingen til  
Klubblisensnemd og Klagenemd for klubblisensnemd. 

• Søknaden ble innvilget av generalsekretæren i NIF  
henhold til retningslinjer for behandling av slike  
dispensasjonssøknader og ligger ut til gjennomsyn 
 i tingsekretariatet.

• Beklageligvis så begikk VK en feil ved å innstille en 
ungdomsrepresentant som pr. 6.mars ikke ville være 
valgbar etter ny lovtekst vedtatt på idrettstinget 2021.

• Dette er sterkt beklagelig og spesielt fordi dette  
rammer en ung og dyktig kvinne som er 23 dager for 
gammel til å kunne velges som ungdomsrepresentant 
etter NFF sin lov og drøye 10 måneder for gammel til  
å velges etter nytt vedtak på idrettstinget i mai 2021  
– (Malin Øiseth). Dette er kun VK sin skyld og Malin  
ba oss sjekke dette ekstra! 

• Valgkomiteen gjennomgikk denne situasjonen i møte 
torsdag kveld og konkluderte med at vi opprettholder vår  
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innstilling på gjenvalg av Gunhild Lærum og Leon Aurdal. 
• Ny ungdomskandidat som var på listen til valgkomiteen 

har vært til intervju og det er derfor gledelig for VK å 
kunne innstille på Mikkel Mørch Sollie (23 år f.16.11.1998) 
fra Øvrevoll/Hosle IL som nytt styremedlem i NFF fra 
2022 til 2024.

• Kompetanse og best mulig teamsammensetning  
er de to viktigste kriteriene. 

• VK har tidligere signalisert at man fra 2022 ikke bør  
ha doble styreposisjoner i norsk fotball som medlem  
av forbundsstyret. 

• Vi har allikevel innstilt Gunhild Lærum som styremedlem,  
selv om hun ble innstilt videre om styremedlem i NTF. 
Valgkomiteens aksept og positive innstilling til dette  
er sterkt knyttet til personlig egnethet og kompetanse 
hos GL for å utøve denne «dobbeltfunksjonen» på en 
god måte for norsk fotball som helhet. I tillegg til  
tidligere nevnt ønske om kontinuitet i FS.

• Med en rekke uavklarte utfordringer mellom NFF og 
NTF er det vår vurdering at dette vil bidra positivt til 
gode samarbeidsløsninger for videre utvikling av norsk 
fotball i de neste to årene. Fra 2024 skal ikke en slik 
dobbeltrolle godkjennes.

• Nye kandidater til forbundsstyret ble presentert nærmere.
• Jeg, Torleiv Sandvik, stiller min plass i valgkomiteen til 

disposisjon, som følge av komiteens uryddige arbeid.

108 – Gro Langdalen, NFF Akershus
• Ble sint da jeg forstod at valgkomiteen hadde utført et 

så slett arbeid med kvalitetssikring av alder og valgbarhet.
• Må stille et stort spørsmål med hvordan dette er mulig 

med mye juridisk kompetanse i ledelsen, og en egen 
lovkomite som burde hatt bedre rutiner i dette arbeidet.

• Det står respekt av at Sandvik stiller sin plass til disposi-
sjon, og jeg støtter at han trekker seg.

21 – Hugo Magne Kjelseth, Norsk Ligafotball
• Vi har respekt for den jobben Sandvik har gjort gjennom 

ti år og synes det er trist om han nå trekker seg.
• Kanskje andre involverte burde vurdere det samme.
• Vanskelig for oss i Norsk Ligafotball å innstille alternativ 

kandidat på så kort varsel.
• Vi ber om fullmakt til å finne en egnet kandidat innen 

rimelig tid som vår representant i valgkomiteen.

139 – Frode Grotmol, lovkomiteen
• Beklager at komiteen ikke vurderte korrekt rundt  

Kari Lindeviks valgbarhet og dermed ga valgkomiteen 
feil informasjon.

• Den feilen kan ikke lastes Sandvik.
• Kan ikke umiddelbart avklare om Norsk Ligafotball  

kan få fullmakt til finne en kandidat til valgkomiteen  
i etterkant av tinget.

Dirigent Kjartan Berland
• Ber lovkomiteen avklare snarest mulig sin vurdering av 

forespørselen fra Norsk Ligafotball slik at det er avklart 

før valg av ny valgkomite.
• Bekrefter at NIF har gitt dispensasjon fra  

kjønnsbestemmelsene slik valgkomiteen gjorde rede for.

139 – Frode Grotmol, lovkomiteen
• Torleiv Sandvik har informert meg om at han er villig til 

å fortsette dersom tinget godkjenner hans kandidatur.

21 – Hugo Magne Kjelseth, Norsk Ligafotball
• Vi stiller oss fortsatt 100 % bak Torleiv Sandvik som 

kandidat.
• Det må være lov å gjøre feil, og han har stått støtt  

og gjort et stort og godt arbeid gjennom 10 år. 

Forbundsstyret
Valgkomiteen i NFF innstiller enstemmig på  
følgende til i valgbare posisjoner til Forbundsstyret  
for kommende valgperiode: 

President 
Lise Klaveness, IL Kvernbit  Ny for fire år.

Visepresident 1: 
Ane Guro Skaare Rekdal, Ottestad IL  (på valg i 2023)

Visepresident 2: 
Arne Larsen Økland, Bryne FK  (på valg i 2023)

Medlemmer: 
Gunhild Lærum, Lillestrøm SK  Gjenvalg for to år.
Malin Frantzen Øiseth, Fet IL Ikke på valg.
Kristine Haugen, Lavangen IF  (på valg i 2023)
Mikkel Mørch Sollie, Øvrevoll/Hosle IL Ny for to år.
Leon Aurdal, Aalesunds FK  Gjenvalg for to år.
Jon Mørland, IL Heming  (på valg i 2023)

Alle ble valgt med akklamasjon

Kontrollutvalget:
Leder:  
Janne Dirdal, Viking FK (på valg i 2024)
 
Medlemmer:  
Roar Eilertsen, Holmlia SK (på valg i 2022)
Ingeborg A Skjesol, Flekkerøy IL (på valg i 2022)
Christian Kolstad, Teie IF (på valg i 2024)

Lovkomité:
Leder:   
Frode Grotmol, Bryne FK (på valg i 2024)
 
Nestleder:  
Bente Ovèdie Skogvang, Elverum Fotb Ny for fire år.
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Medlemmer:  
Olav Eriksen, Finnsnes IL  (på valg i 2024) 
Tove Marit Berg, Medkila IL  (på valg i 2024)
Øyvind Skaara, Øvrevoll Hosle Gjenvalg for fire år.

Doms - og sanksjonsutvalget:
Leder:   
Halvor Frihagen, Lyn Fotball (på valg i 2024)
 
Nestleder:   
Guri Hasund Reiten, SK Herd Gjenvalg for fire år.
 
Nestleder:   
Roger Ness, TUIL Tromsdalen (på valg i 2024) 
 
Medlemmer: 
Jonny Ditlefsen, Gruben IL (på valg i 2024)
Bjørn Bergesen, Flint IL Gjenvalg for fire år.
Cathrine Strøm Veiby, Hønefoss BK Ny for fire år.
Hanne Ruud Reksten, Stabæk Fotball (på valg i 2024)

Ankeutvalg:
Leder:  
Per Bergstad, Bryne FK  (på valg i 2024)
 
Nestleder:  
Benedikte Aarvik, SK Vard Haugesund Ny for fire år.
 
Medlemmer: 
Marthe B. Johansen, Røa Fotball Elite (på valg i 2024)
Arild Bråthen, Finnsnes IL Gjenvalg for fire år.
Per Arne Flatberg, SK Brann Gjenvalg for fire år.

Klubblisensnemnd:
Medlemmer: 
Karl Espen Eriksen, SK Sande Ny for fire år.
Marita G. Fisketjønn, LSK-Kvinner (på valg i 2024)
Kjetil Nørstenes, Langesund IF  (på valg i 2024)
Grethe Liatun, Utleira IL Ny for fire år.
Silje Vesterbekkmo, Grand Bodø IK (på valg i 2024)
Trond Haukvik, Odds BK Ny for fire år.
Ståle Ruud, Ham-Kam Fotball  (på valg i 2024)
Frode Ohr, Molde FK  Gjenvalg for fire år.

Klagenemnd for klubblisens:
Medlemmer: 
Jonas Madsø, Holmen IF Ny for fire år.
Cecilie Høegh Dekkerhus, Stabæk Fotball (på valg i 2024)
Bente Ovédie Skogvang, Elverum Fotball Ny for fire år.
Chriss Nyhammer Bjorøy, IL Bjarg (på valg i 2024)
Terje Hopen, Sandnes Ulf Ny for fire år.
Frode Enge Hovdal, Sola Fotball (på valg i 2024)

Påtalenemnd:
Leder:  
Marit Helene Fiane Grødum, Hisøy IL Gjenvalg for fire år. 

Medlemmer: 
Roger Berglie, Halsen IF  (på valg i 2024)
Sicilie Kristin Kanebog, Medkila IL (på valg i 2023)
Eirik Myhre, Viking FK Gjenvalg for fire år.

Etisk komite:
Leder:  
Mina Gerhardsen Vålerenga Fotball (på valg i 2022)
 
Nestleder: 
Eivind Kopland, Modum FK (på valg i 2024)
 
Medlemmer:  
Ida Elise Enget, Folldal IF (på valg i 2024) 
Øystein Hide, Ulvik IL  (på valg i 2022)
Hugo Magne Kjelseth, Harstad IL (på valg i 2024)
Gunn Lisbeth Nyborg, Koll IL (på valg i 2022)

Breddeutvalg:
Leder:   
Tore-Christian Gjelsvik, Askøy FK Gjenvalg for fire år.
 
Nestleder:  
Malin Frantzen Øiseth, Fet IL  Ny for to år.
 
Medlemmer:   
Thomas Steen-Hansen, Flint IL Ny for fire år.
Eivind Selven, Orkanger IF (på valg i 2024)
Linda Pedersen, Bossekop UL  Gjenvalg for fire år.
Miriam Kristine Salame Olsbø, Sagene IF (på valg i 2024)
Tone Brunvoll, Molde FK Gjenvalg for fire år.

Konkurranseutvalg:
Leder:   
Anne Gro B. Thomas, Stabæk Fotball Gjenvalg for fire år.

Nestleder:  
Egil Østenstad, Viking FK (på valg i 2024) 
 
Medlemmer:  
Margrethe Svidal, Sogndal IL  Gjenvalg for fire år.
Øystein Slemdal, Odds BK Gjenvalg for fire år.
Jo Bergsvand, Kjelsås IL  Gjenvalg for fire år.
Linda Berntsen, LSK-Kvinner FK (på valg i 2024)
Ernst Pedersen, Bodø/Glimt FK (på valg i 2024) 
 
Innstilling til ny valgkomité:
Kandidatene som er innstilt som medlemmer av ny  
valgkomité skal godkjennes av forbundstinget for to  
år. Dersom forbundstinget ikke godkjenner en kandidat, 
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skal den som har innstilt kandidaten fremme nytt forslag. 
Samtlige medlemmer av valgkomiteen er på valg i 2022. 
Følgende personer er innstilt som medlemmer av  
valgkomiteen frem til og med forbundstinget 2024:
• Torleiv Sandvik, Ørn Horten, er innstilt fra klubbene  

i 2. og 3. divisjon menn.
• Richard Jansen, Stabæk Fotball, er innstilt fra klubbene 

i 0. og 1. divisjon kvinner.
• Jan Petter Hagen, Aalesunds FK, er innstilt fra klubbene 

i 0. og 1. divisjon menn.
• Eli Arnstad, IL Fram, er innstilt fra forbundsstyret.
• Sipiman Manoharan, Lørenskog IF, er innstilt som  

ungdomsrepresentant fra forbundsstyret.
• Pia Fjeld, Tofte Fremad IF, er innstilt fra breddeklubber 

via fotballkretsene.
• Klara Stenvåg, Skarp IF, er innstilt fra breddeklubber  

via fotballkretsene.

108 – Gro Langdalen, NFF Akershus
• Ønsker skriftlig valg av valgkomite.

Dirigent Kjartan Berland
• Da gjennomføres valget digitalt skriftlig, en kandidat 

om gangen.

101 – Bjarte E. Grostøl, IL Ros
• Salen er nå usikre på hva som skjer dersom en av de 

innstilte kandidatene ikke får flertall.
• Jeg oppfordrer tinget til å stå samlet nå i avslutningen, 

og ta vare på alle.

15 – Frode Grotmol, Lovkomiteen
• Komiteens vurdering er at dersom tinget ikke godtar  

en av de innstilte, og de som innstiller ikke har alternativ 
kandidat, så vil komiteen bestå av seks medlemmer,  
og ikke syv, frem til neste ting.

Dirigent Kjartan Berland
• Vi går da til votering og delegatene skal ta stilling til 

kandidatene ved å stemme for eller mot.

Det ble krevd skriftlig avstemming på kandidat  
Torleiv Sandvik. Han ble valgt med 82 mot 42 stemmer. 
Øvrige kandidater ble valgt med akklamasjon.

O: Oppnevnelse av statsautorisert/godkjent 
revisor til å revidere forbundets regnskap  
og fastsettelse av revisors honorar.

Innstilling: 
Deloitte AS foreslås som statsautorisert revisor

Vedtak:
Innstilling enstemmig vedtatt.

Dirigentene takket for seg kl. 14.21.

1 – Terje Svendsen, president
• Takk til alle for vel gjennomføring av digitalt ting.
• Takk til Malin Øiseth som trer ut av styret for det  

flotte arbeidet hun har gjort.
• Takk til dirigentene Synnøve Tverlid og Kjartan  

Berland for vel utført dirigentoppdrag.
• Takk for at jeg har fått lede denne fantastiske  

organisasjonen i seks år.

Lise Klaveness – nyvalgt president:
• Takk for tilliten, jeg tar ansvaret.
• Går inn i rollen med stor ydmykhet.

Tinget 2022 ble hevet kl. 14.45.
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Produsert av:

Norges Fotballforbund
Sognsveien 75 J
0840 Oslo
Telefon: 21 02 93 00
E-post: nff@fotball.no


